

# 香港童軍總會

## 參加海外交流活動 / 探訪 代表團成員 / 國際服務隊成員守則

活動名稱： \_\_\_\_\_

活動日期： \_\_\_\_\_

本人 \_\_\_\_\_ (中文姓名) \_\_\_\_\_ (英文姓名)，  
隸屬 \_\_\_\_\_ (旅 / 單位)，已詳閱並明白下列參加海外交流活動 / 探訪守則，並恪守所述規則。

1. 本人參加海外活動 / 探訪 (下稱「活動」) 時定必遵守主辦單位之規則及指示。
2. 本人會時刻自我警惕，保持行為恰當。特別是在機場、飛機上及活動場地應保持良好儀態，維護香港童軍的形象。
3. 本人定必穿著整齊童軍制服，只會佩戴已獲批准的童軍章、領袖獎勵及勳章。
4. 本人明白香港代表團只能有一個正式及經批准的紀念章，未經總會 / 主辦單位批准，不會擅自製作與是次活動有關的紀念章或紀念品。
5. 本人願意在交換童軍章或紀念品時，以一換一為原則，並在雙方同意下進行。
6. 本人清楚不得在活動期間進行任何商業活動，例如銷售紀念章或紀念品等。
7. 本人不論在活動前集訓、探訪期間、旅途中及活動期間，定必配合代表團領袖之指示。
8. 本人清楚明白除合法夫婦外，男女成員需要分開用營帳或分開房間住宿。
9. **【國際服務隊成員】** 本人會積極配合主辦單位，於指定日期到達及離開營地，並準時向營地工作單位報到。如有缺勤情況下，本人會盡早通知相關單位及代表團團長。
10. **【未滿十八歲】** 本人不會吸煙或飲酒，並遵守當地法律要求。  
**【已滿十八歲】** 本人只會在主辦單位指定吸煙區吸煙及適當場合飲酒，並遵守當地法律要求。
11. 若發現有成員行為不當，本人願意協助領袖或團長，以便及時作出跟進。
12. 本人清楚明白如有違規，總會將記錄在案，並可能禁止本人日後參加國際活動。
13. 本人清楚明白在嚴重違規情況下，總會有權命令本人即時離開活動場地及返回香港，並作出調查，或有可能終止本人之童軍成員身份。
14. 本人如有任何會籍或職位變動 (包括終止及暫停會籍、職位變更等)，會盡早以書面形式通知國際署。

### 見證人 (十八歲以下參加者適用)

本人 \_\_\_\_\_ (中文姓名)  
\_\_\_\_\_ (英文姓名) 見證  
敝子 / 女已詳閱並明白參加海外交流活動 / 探訪成員  
守則，並恪守上述規則。

簽署： \_\_\_\_\_

日期： \_\_\_\_\_

### 參加者

簽署： \_\_\_\_\_

日期： \_\_\_\_\_

**Scout Association of Hong Kong**  
**Participating in Overseas Activity / Visit**  
**Rules for Contingent Members / International Service Team**

Activity Name: \_\_\_\_\_

Activity Date: \_\_\_\_\_

I \_\_\_\_\_ (Name in block letters) from \_\_\_\_\_ (Scout Group/ Unit)  
 understand and accept the below Rules for the Hong Kong Contingent members.

1. I shall comply with all the rules and instructions of the organizer when participating in Overseas Activity / Visit.
2. I shall behave properly at all times, particularly at the airport, on the airplane and at the venues of activity, to maintain the proper image of Hong Kong Scouts.
3. I shall wear proper, neat and tidy Scout uniform, with authorized badges and medals.
4. I understand there can only be one approved official Contingent Badge for each Jamboree. I shall not design or produce any badges or souvenirs for the occasion without prior written approval from the Association or activity organizer.
5. I shall proceed with the principle of one for one with the consent of both parties when exchange badges or souvenirs.
6. I understand that no commercial or profit-making activity, such as the sale of badges or souvenirs, is permitted at the event at any time.
7. I shall follow the instructions of the Contingent leaders during the pre-activity training/ visit/ trip and the event.
8. I understand that except married couples, male and female members shall sleep in separate tents or rooms.
9. **[IST members]** I shall actively cooperate with the Jamboree organizer and arrive at and depart from the Jamboree site as stipulated by the Jamboree organizer, and report to duties assigned to them punctually. I shall report to the Hong Kong IST Coordinator about prior notification of absences.
10. **[For under 18 years old]** I shall not smoke or drink alcohol and shall comply with local legal requirements.  
**[For over 18 years old]** I shall only smoke at organizer’s designated smoking area or drink alcohol at appropriate occasion, and shall comply with local legal requirements.
11. I shall assist the Contingent leaders and other leaders in the contingent in following up any inappropriate behavior of any contingent members.
12. I understand that any found in breach of any of these rules will be recorded, and I may be prohibited from taking part in future international events.
13. I understand that any found in any serious breach may result in immediate suspension of participation in the event and compulsory return to Hong Kong, followed by investigation that may lead to suspension of my Scout membership.
14. I shall inform International Branch in writing as soon as possible if there are any changes in the membership status, including termination or suspension of membership, or change of Scout position.

**Witness (For participant aged under 18)**

I _____ (Name in block letters) witness that my son/ daughter understand and accept the above Rules for Scout Members.  Signature: _____  Date: _____
---

**Participant**

Signature: _____  Date: _____
-------------------------------------